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RM.0002.8.13.2019                        

PROTOKÓŁ Nr 13/2019 

z XIII Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 

odbytej w dn. 20 grudnia 2019 roku. 

Ad. 1 - 5  

– Otwarcia XIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim, o godz. 13.00 dokonał 

Przewodniczący Rady, Pan Arkadiusz Krzysztof Włodarski. Powitał wszystkich zebranych. 

– Na sesji gościły dzieci z Przedszkola Samorządowego w Piotrkowie Kujawskim, które wraz ze 

swoimi opiekunami złożyły życzenia świąteczne. Dzieci zaśpiewały także kolędę i wręczyły 

pierniczki, przy których wypieku pomagały. 

– W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych (lista obecności 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

– Quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady. 

– Na sekretarza XIII sesji wybrano radnego: Krystian Betlińskiego. 

– Pan Arkadiusz Włodarski odczytała porządek obrad sesji. 

– Porządek obrad został przyjęty, 14 radnych głosowało za jego przyjęciem.  

– Protokół z XII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim został przyjęty jednogłośnie (14 

radnych opowiedziało się za jego przyjęciem). 

Ad. 6 

- Pan Sławomir Bogucki omówił swoje działania w okresie od ostatniej sesji, tj. od 29 listopada 

2019 r.. Powiedział m.in., że:  

1. Brał udział w spotkaniu Zarządu Gminnego KGW. 

2. Brał udział w spotkaniu autorskim Pani Aleksandry Sas Wisłockiej. 

3. Brał udział w czytaniu dla dzieci w przedszkolu. 

4. Brał udział w posiedzeniu LGD w Radziejowie. 

5. Brał udział w wieczorze wigilijnym w szkole podstawowej w Dębołęce, w Warsztatach 

Terapii Zajęciowej w Nowej Wsi, w szkole niepublicznej oraz w świetlicy opiekuńczo-

wychowawczej w Piotrkowie Kujawskim oraz w szkole w Byczu. 

6. Brał udział posiedzeniu Zarządu Gminnego OSP w Piotrkowie Kujawskim. 

7. Brał udział w spotkaniu z przedstawicielami Kopalni Konin. 
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Omówił także realizowane w ostatnim czasie zadania. Wymienił: remont Sali OSP Lubsin, 

rozstrzygnięcie przetargu na ubezpieczenie mienia i osób dla samorządu piotrkowskiego, zakup 

urządzeń na plac zabaw przy szkole w Dębołęce, zamówienie na bariery ochronne i przepusty dla 

miejscowości Anusin, w dalszym ciągu doposażane są w kosze posesje, rozpoczyna się remont Sali 

OSP w Byczu, trwa przebudowa chodnika w Nowej Wsi, który wspieraliśmy dotacją. 

Na salę obrad wszedł Radny: Błażej Barczak, od tej pory w głosowaniach bierze udział 15 radnych. 

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w ostatnim czasie uczestniczył w wieczorze autorskim 

Pani Aleksandry Sas Wisłockiej, promującym jej nowy tomik wierszy pt. „Strachy”. Brał także 

udział w kilku spotkaniach wigilijnych. 

Ad. 8 a-k 

- Pan Jarosław Waszak odczytał uzasadnienie do projektu uchwały Nr XIII/70/2019 w sprawie 

Statutu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że projekt statutu był szczegółowo omawiany na wspólnym 

posiedzeniu komisji Rady Miejskiej oraz pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Statutową Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim.  

- Pani Halina Wawrzyniak odczytała projekt uchwały Nr XIII/70/2019  w sprawie Statutu Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski. 

- Pan Błażej Barczak zapytał jak, po uchwaleniu nowego Statutu, będzie wyglądał wybór 

przewodniczących i wiceprzewodniczących komisji, czy będzie tak jak do tej pory, że 

przewodniczących wybierają komisje, a zatwierdza to Rada, czy będzie oddzielne głosowanie na 

każdego przewodniczącego? 

- Pan Arkadiusz Włodarski odpowiedział, że komisję wskażą, a Rada zatwierdzi. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że zostanie taj jak było do tej pory. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że taka jest procedura. 

- Pan Błażej Barczak zadał pytanie dotyczące zapisu, że Burmistrza może uczestniczyć w 

posiedzeniach komisji. Przypomniał, że do tej pory był zapis, że Burmistrz uczestniczy w 

posiedzeniach komisji na zaproszenie. Co w chwili obecnej oznacza zapis w tej kwestii? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że skoro jest zapis „może uczestniczyć”, to oznacza to tyle, 

że nie do Burmistrza należy inicjatywa w tej sprawie. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/70/2019: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” – 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/71/2019 w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim. 

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 
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Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/71/2019: 14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” (1 

radny nie wziął  udziału w głosowaniu – Krystian Betliński, który chwilowo opuścił salę obrad) – 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski powiedział, że w dniu 2 grudnia 2019 roku na adres Rady Miejskiej w 

Piotrkowie Kujawskim wpłynął wniosek Zarządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego o 

uzgodnienie projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Jeziora Głuszyńskiego. Zgodnie z art. 23 ust. 3 ustawy z dnia 15 kwietnia 

2004 r. o ochronie przyrody, projekty Sejmików województw wymagają uzgodnienia z właściwą 

miejscowo Rada Gminy oraz właściwym regionalnym dyrektorem ochrony środowiska. 

Przedłożony przez Zarząd Sejmiku projekt zawiera szczegółowe opisy obszaru, granice tego 

obszaru ustalenia dotyczące ochrony ekosystemu oraz zakazy właściwe dla danego obszaru i jego 

części. Załącznikami do projektu uchwały są mapy z zaznaczonym obszarem oraz wykaz 

współrzędnych jego granic. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/72/2019  w sprawie uzgodnienia 

projektu uchwały Sejmiku Województwa Kujawsko – Pomorskiego w sprawie Obszaru 

Chronionego Krajobrazu Jeziora Głuszyńskiego. 

- Pan Błażej Barczak poprosił Pana Sekretarza o to aby potwierdził, że obszar chroniony zawiera się 

w granicach czerwonych linii zaznaczonych na mapie. 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że w obszarze tym będzie zwracana baczna uwaga na to, co 

dzieje się w zakresie środowiska. 

- Pan Błażej Barczak zapytał kto będzie za to odpowiadał? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że Urząd Miasta i Gminy będzie to respektował. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że na tym obszarze gospodarka będzie prowadzona tak, jak do 

tej pory, ale z zachowaniem opinii różnych służb (leśnych, wodnych itp.) 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że w projekcie uchwały jest wiele zakazów, np. zakaz likwidacji 

zbiorników wodnych, zakaz likwidacji zagajników itp. Zauważył, że może być do trudne w 

egzekwowaniu. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że jego zdaniem to dobrze, że będzie trudniej zmieniać 

przyrodę. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że każdy kto będzie chciał coś zmieniać, będzie musiał mieć 

decyzje środowiskowe. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/72/2019: 13 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 
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- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/73/2019  w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2020 rok. 

Dyskusji nie było, Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/73/2019: 25 „za”, 1 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/74/2019 w sprawie ekwiwalentu 

pieniężnego dla członków Ochotniczych Straży Pożarnych uczestniczących w działaniach 

ratowniczych lub szkoleniach pożarniczych organizowanych przez Państwową Straż pożarną lub 

Gminę . 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że samorząd chce uszanować i docenić pracę strażaków, 

którzy poświęcają się dla ratowania mienia i życia ludzkiego. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/74/201: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Stanisław Kwiatkowski wyjaśnił, że 3 grudnia 2019 r. weszła w życie nowelizacja ustawy 

Prawo Oświatowe, która przewiduje, że koszt paliwa do zwrotu dla osób dowożących dziecko do 

szkoły musi być uchwalony przez Radę. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/75/2019 w sprawie określenia 

średnich cen jednostek paliwa w Gminie Piotrków Kujawski na rok szkolny 2019/2020. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/75/201: 15 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/76/2019 w sprawie wysokości stawek 

opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, 

remontem, utrzymaniem i ochroną dróg. 

- Pan Jarosław Waszak odczytał uzasadnienie do niniejszej uchwały. 

- Pan Błażej Barczak zapytał kto korzysta ze stawki zmienionej ze 100 zł na 73 zł? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że np. firma budująca gazociąg. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy jest to górna stawka? 

- Pan Jarosław Waszak odpowiedział, że tak. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że w naszej gminie budowa gazociągu dopiero raczkuje i niewielu 

odbiorców z tego korzysta. Powiedział, że może należy zastanowić się nad zmniejszeniem tej opłaty 

i podpiąć to pod działania proekologiczne. 

- Pan Jarosław Waszak powiedział, że ten temat Burmistrz podjął już trzy dni temu i będziemy się 

zastanawiali, czy taka niższa stawka może akurat dotyczyć urządzeń gazowniczych. 
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- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że należy rozważyć, czy nie będzie to niedozwolona pomoc 

publiczna. Jeżeli firma będzie ustanawiać maksymalne stawki z kalkulacji za dostarczenie gazu, to 

nasze działania tak naprawdę nie przyniosą efektu dla naszych mieszkańców, pomożemy tylko 

firmie, obniżając im koszty. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że należy podejmować działania w celu obniżenia ceny 

dokonania przyłączenia gazu. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że nawet obniżając cenę za umieszczenie urządzeń w gruncie 

nie mamy wpływu na wewnętrzną kalkulację firmy dostarczającej gaz i ceny oferowane odbiorcom 

za dostarczone usługi.  

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/76/2019: 11 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 

 

Pan Arkadiusz Włodarski ogłosił 10 minut przerwy w obradach XIII sesji. 

Wznowiono obrady po przerwie. 

 

- Pan Sławomir Bogucki, odnosząc się do projektów uchwał: Nr XIII/77/2019 zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2019-2029  

oraz Nr XIII/78/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na rok 2019, powiedział, że są to uchwały „czyszczące budżet”. 

- Pan Arkadiusz Rybak zapytał skąd pod koniec roku budżetowego nagle wzrost dochodów w dziale 

756 o 172 tys. zł? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że jest to wynik tego, iż faktyczny wpływ w tym dziale jest 

wyższy niż planowano. Jest to podatek od osób fizycznych, którego rozliczenie nastąpiło na koniec 

kwartału. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że jest zaskoczony taką zmianą w ciągu niecałego miesiąca, bo 

przecież ostatnia sesja była na koniec listopada. 

- Pan Błażej Barczak zapytał skąd zmiana – wzrost dochodów o 9 tys. zł w dziale 801 – wpływy z 

tytułu najmu i dzierżawy? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że podobnie, jak w sytuacji omawianej przed chwilą, na 

koniec kwartału zostały rozliczone wpływy do budżetu. Omawiany przypadek to dział – oświata. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/77/2019 zmieniającą uchwałę w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2019-2029. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/77/201: 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 
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- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/78/2019 zmieniającej uchwałę w 

sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2019. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/78/201: 13 „za”, 0 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 

- Pan Arkadiusz Włodarski odczytał projekt uchwały Nr XIII/79/2019 w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2020-2029 oraz uchwałę Nr 

XIII/80/2019 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2020 

Radni przystąpili do głosowania. Powiedział, że projekty tych uchwał były szczegółowo omawiane 

na posiedzeniach komisji. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że na posiedzeniu komisji Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim w sprawie projektu budżetu na 2020 rok padł wniosek Przewodniczącego Komisji 

Oświaty, Kultury i Sportu o zwiększenie środków w budżecie na 2020 rok na zadanie zawarte w 

projekcie budżetu w Dziale 926 – Kultura fizyczna i sport, rozdz. 92605 – zadania w zakresie 

kultury fizycznej, - dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych 

do realizacji stowarzyszeniom. Wniosek ten został uwzględniony i projekt budżetu w tym zakresie 

uległ zmianie, wydatki zwiększono o kwotę 15 tys. zł, środki pochodziły z dotacji celowej dla 

zakładu budżetowego - dopłaty do ścieków, którą pierwotnie wyznaczono w projekcie budżetu, ale 

jej nie będzie. 

- Pan Andrzej Schmidt – Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów 

odczytał opinię dotyczącą projektu budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2020 rokz dnia 4 

grudnia 2019 r.: „Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim, działając w oparciu o § 5 uchwały Nr XXXVIII/207/10 Rady Miejskiej w Piotrkowie 

Kujawskim z dnia 17 września 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej, po 

przeanalizowaniu dokumentacji przedłożonej przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

oraz wysłuchaniu, na posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2019 roku  ustnych wyjaśnień Burmistrza 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski, Pana Sławomira Henryka Boguckiego oraz Skarbnika Miasta i 

Gminy Piotrków Kujawski, Pani Jolanty Zalesińskiej, dokonała analizy projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2020 rok i stwierdziła, co następuje: 

1. Dochody budżetu gminy zaplanowano w kwocie 39.893.892,08 zł, w tym: dochody bieżące  

2. w wysokości 39.812.735,00 zł i dochody majątkowe 81.157,08 zł. 

3. Wydatki budżetu gminy zaplanowano w kwocie 43.678.919,98 zł, w tym: wydatki bieżące  

4. w wysokości 39.066.434,00 zł i wydatki majątkowe w kwocie 4.612.485,98 zł. 

5. Deficyt budżetu gminy w wysokości 3.785.027,90 zł zaplanowano pokryć nadwyżką z lat 

ubiegłych w kwocie 1.058.308,90 zł, wolnymi środkami w kwocie 626.719,00 zł oraz 

kredytami i pożyczkami w kwocie 2.100.000,00 zł. 
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6. W projekcie budżetu gminy zaplanowano wydatki inwestycyjne na kwotę 4.612.485,98 zł. 

Część ujętych w planie budżetu na 2020 rok inwestycji stanowi ich kontynuację z lat 

ubiegłych a część inwestycji jest nowych. 

7. Wraz z projektem uchwały budżetowej Burmistrz przedłożył opis dochodów i wydatków 

oraz przychodów i rozchodów. 

Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów w swoim stanowisku co do opinii nad 

przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2020 rok sugerowała się 

również opiniami i wnioskami w sprawie tego projektu wyrażonymi przez stałe komisje Rady 

Miejskiej na posiedzeniu w dniu 4 grudnia 2019 r., zgodnie z § 4 ust. 2 i 3 uchwały Nr 

XXXVIII/207/10 Rady Miejskiej  

w Piotrkowie Kujawskim z dnia 17 września 2010 r. w sprawie trybu prac nad projektem 

uchwały budżetowej.  Komisje te zaopiniowały projekt budżetu na 2020 rok w następujący 

sposób: Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – opinia pozytywna, Komisja Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska – opinia pozytywna, Komisja Statutowa – opinia negatywna, Komisja Rewizyjna – 

opinia pozytywna, Komisja Oświaty, Kultury i Sportu – opinia pozytywna, Komisja Zdrowia i 

Porządku Publicznego – opinia pozytywna. Ponadto Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i 

Sportu – Pan Włodzimierz Kubiak złożył wniosek o dokonanie zmiany w projekcie budżetu na 

2020 rok, poprosił o wyznaczenie dodatkowych środków na zadanie zawarte w projekcie budżetu 

na 2020 rok w Dziale 926 – Kultura fizyczna i sport, rozdz. 92605 – zadania w zakresie kultury 

fizycznej, - dotacja celowa z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do 

realizacji stowarzyszeniom. Jako źródło finansowania wskazano środki wyznaczone w projekcie 

budżetu na „dopłaty do ścieków”, które muszą zostać wykluczone z uwagi na niepodjęcie przez 

Radę Miejską stosownej uchwały związanej z wyznaczeniem dotacji w tym zakresie. 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej wnioskują także do Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski o to, aby w kolejnym roku budżetowym Rada Miejska miała bezpośredni wpływ,  

w pierwszej kolejności na decyzje podejmowane w sprawie przeznaczenia ewentualnych 

wolnych środków, nadwyżki i oszczędności z poszczególnych zadań i inwestycji. Komisje 

wnioskują o to, aby w przypadku wystąpienia nadwyżki, ujawnienia wolnych środków oraz 

oszczędności z zadań i inwestycji zrealizować następujące zadania: 

1) Budowa kontenerowej przepompowni wody lub dodatkowej studni głębinowej. 

2) Inwestycje dotyczące ośrodka wypoczynkowego w Połajewie, o które wielokrotnie 

wnioskowano w roku 2019 i latach ubiegłych. 

3) Budowa placu zabaw przy ul. Kolejowej. 

Mając na uwadze powyższe Komisja Rozwoju Gospodarczego i Finansów pozytywnie 

opiniuje projekt budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2020 rok.” 

- Pan Sławomir Bogucki odczytał opinię Regionelnej Izby Obrachunkowej dotyczącą projektu 
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budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na 2020 rok, opinię dotyczącą projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na lata 2020-2029 oraz opinię w sprawie 

możliwości sfinansowania deficytu budżetowego. Wszystkie trzy opinie były pozytywne. 

- Pan Arkadiusz Rybak powiedział, że ma wrażenie, że wnioski do budżetu składane przez 

poszczególne komisje Rady Miejskiej nie są brane przez Burmistrza pod uwagę. Powiedział, że 

jego okręg wyborczy został na 2020 rok pominięty. Poprosił o wyznaczenie środków z nadwyżek w 

2020 roku na ten okręg wyborczy. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że zgadza się z Panem Rybakiem, że w różnych okresach, 

różne okręgi mają różne wysokości wyznaczanych środków, ale o ile go pamięć nie myli, to w ten 

okręg wchodzi ul. Sportowa. 

- Pan Arkadiusz Rybak odpowiedział, że ul. Sportowa nie wchodzi w omawiany okręg wyborczy. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w takim razie nie ma w tej chwili obrazu poszczególnych 

okręgów, ale ul. Topolowa i Poznańska są planowane do tego, aby powstała tam kanalizacja 

sanitarna, zrobiony jest na to projekt i staramy się o pozyskanie pieniędzy z zewnątrz. Obiecał, że 

jeśli tylko będą na to środki to będzie to realizowane. Zaprosił Pana Arkadiusza Rybaka do 

przeglądu dokumentów projektowych. 

- Pan Błażej Barczak zapytał czy kiedyś zostanie uwzględniona budowa ścieżek rowerowych? 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że w poprzedniej kadencji bardzo zabiegał o budowę 

ścieżek rowerowych w Starostwie, a gmina Piotrków Kujawski chciała dołożyć do tego pieniędzy. 

Niestety skończyło się na obietnicach przedwyborczych Starostwa. Powiedział także, że jeśli 

Starostwo będzie chciało realizować to zadanie, to gmina Piotrków Kujawski dołoży to tego 

zadania. Pan Burmistrz przypomniał również sytuację, gdy nasz samorząd chciał brać udział 

finansowy w budowie chodnika w miejscowości Palczewo, ale Zarząd Dróg Wojewódzkich chciał 

aby gmina wykupowała grunty od mieszkańców, gdy do dyspozycji są tereny należące do pasa 

drogi. Powiedział, że tej i podobnych sytuacji nie rozumie, bo jest to utrudnianie pracy 

samorządom. Przybliżył koszt budowy jednego kilometra ścieżki, powiedział, że jest to około 600 

tys. zł, a na terenie gminy Piotrków Kujawski, wzdłuż drogi W 266 jest 9 km, podkreślił przy tym, 

że jest to koszt bez wykupu gruntów, który w większości byłby tu niezbędny, bo gmina nie posiada 

terenów na budowę ścieżek. Zdaniem Burmistrza budowa ścieżek jest zbyt kosztowna w świetle 

potrzeb obecnych gminy.  

- Pan Jan Bladowski powiedział, ze popiera Pana Arkadiusza Rybaka, którego okręg wyborczy 

przylega do jego okręgu. Poprosił o uwzględnienie potrzeb tego okręgu w budżecie na 2020 rok. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, ze okręg wyborczy Pana Bladowskiego dostał bardzo wiele i 

prawdopodobnie odbyło się to kosztem okręgu sąsiedniego, ale było to podyktowane tym, że 

pojawiały się możliwości pozyskania środków, a na tamto osiedle były przygotowane projekty. 

Powiedział także, ze możliwości są takie, a nie inne. 
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- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, że na posiedzeniu komisji poruszałem temat dofinansowania 

budowy drogi Kaspral – Przedłuż, gdzie w ubiegłym roku, za zgodą radnych zostało zabrane 100 

tys. zł. Kolejnym tematem poruszonym przeze mnie było podjęcie kroków do utworzenia projektu 

budowy Sali gimnastycznej w szkole w Dębołęce. Dodał, że nigdy nie był przeciwnikiem budowy 

hali w Piotrkowie Kujawskim, ale obecnie czasy się zmieniły i takie potrzeby są również na wsi, a 

w Dębołęce nie ma dobrych warunków. Poruszył także sprawę wniosków Komisji Zdrowia i 

Porządku Publicznego, które w ciągu kadencji były składane do Burmistrza, między innymi 

dotyczące ośrodka wypoczynkowego w Połajewie. Niektóre z tych wniosków są bardzo błahe, ale, 

jak z przykrością stwierdził Pan Woźniak, nie są wcale czytane przez nasze władze, a tym bardziej 

realizowane. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że droga Kaspral-Przedłuż jest brana pod uwagę do dalszej 

realizacji, ale trzeba tam sprawdzić czy istnieje w niej wystarczająca podbudowa. Może się zdarzyć, 

że w ubiegłym roku zaoszczędziliśmy 100 tys. zł, a w tym roku będzie trzeba dołożyć nawet 150 

tys. zł. 

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, że to trzeba wytłumaczyć mieszkańcom. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że mieszkańcom muszą także tłumaczyć radni, a on sam stara 

się w założeniach zrobić ile się da. Jeśli chodzi o projekt budowy Sali gimnastycznej w szkole w 

Dębołęce to Burmistrz powiedział, że można robić projekty, ale mają one swoją ważność, a obecnie 

jest wiele projektów, które należy zrealizować. „Jeśli zrealizujemy te projekty, które już istnieją 

będziemy robić następne.” Burmistrz powiedział także, że jeśli okaże się, iż pojawi się możliwość 

budowy ujęcia wody, bo konieczność taka jest, to wówczas będziemy musieli zrezygnować z jakiejś 

innej, zaplanowanej inwestycji. Jeśli chodzi o ośrodek wypoczynkowy, to przypomniał jak on 

wyglądał 10 lat temu. Jego zdaniem bynajmniej teraz jest tam czysto i są zrobione dwie plaże. 

- Pan Grzegorz Woźniak powiedział, że sprzedano działki na terenie ośrodka i nie wyznaczono 

przez cały rok najmniejszej kwoty na znak na tym terenie czy inne błahe, bardzo tanie rzeczy, o 

które wnioskowała komisja. Dodał, że nie chodzi tu o wielkie kwoty. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że w okresie zimowym będą niektóre sprawy zrealizowane na 

tym terenie, m. in.: organizacja ruchu, parking, coś dla dzieciaków i inne różne sprawy porządkowe. 

- Pan Błażej Barczak powiedział, że radni też mają swoje zobowiązania i chodzi o to, żeby zanim 

powstanie jakiś pomysł na inwestycję to Rada i Burmistrz powinni usiąść razem i ustalić pewne 

rzeczy jako priorytetowe. Powiedział, że zarówno Burmistrz, jak i radni, mają swoje priorytety i 

trzeba o tym rozmawiać. Dodał, ze zdaje sobie sprawę z tego, ze wszystkiego od razu nie da się 

zrobić, a Gminę czekają ogromne wyzwania, typu ujęcie wody, które są bezspornie na pierwszym 

miejscu, ale trzeba rozmawiać i ustalać wszystko razem. Powiedział, ze każdy z radnych ma swoje 

zadania i należy ustalić jakieś przybliżone terminy ich realizacji. 

- Pan Sławomir Bogucki powiedział, że na posiedzeniu komisji w sprawie projektu budżetu na 2020 
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rok Rada zawarła propozycje inwestycji, które na leży kolejno zrealizować, gdy pojawią się na to 

środki. Powiedział, że nie wpisze do budżetu żadnych innych inwestycji, niż te, o których napisała 

Rada Miejska w opinii oraz tych naglących, typu ujęcie wody, jeśli pojawi się możliwość realizacji. 

O wszystkim będę informował Radę na bieżąco. 

Radni przystąpili do głosowania. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/79/201: 11 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się” 

uchwała została przyjęta. 

Salę obrad opuścił radny Andrzej Schmidt. 

Wynik głosowania dot. uchwały Nr XIII/80/201: 10 „za”, 2 „przeciw”, 2 „wstrzymujących się”, 1 

radny nie wziął udziału w głosowaniu. uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 9 

- Pan Arkadiusz Włodarski poinformował, ze nie wpłynęły do niego żadne interpelacje na piśmie. 

 

Ad. 10 

- Pan Grzegorz Woźniak poprosił aby lampa usytuowana przy kościele w Połajewie w okresie 

świątecznym świeciła o godzinę dłużej. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że nie ma problemu aby mogła ona świecić dłużej. 

- Pan Sławomir Kawczyński zapytał jakie są ustalenia z Kopalnią Konin odnośnie przebudowy 

drogi W 266. 

- Pan Sławomir Bogucki odpowiedział, że prace nadal są na etapie procedury wydawania decyzji 

środowiskowej. 

- Pan Krystian Betliński powiedział, ze mieszkańcy prosili aby przypomniał o lampach na ul. 

Zatorze, biegnącej w kierunku Zborowca. Poruszył także temat budowy chodnika na ul. 

Włocławskiej. Zaproponował aby ponownie podjąć rozmowy z Zarządem Dróg Wojewódzkich w 

tej sprawie. Powiedział, że może zebrać podpisy poparcia tej inicjatywy od mieszkańców. 

- Pan Sławomir Bogucki zaproponował, aby ktoś z Rady, wraz z nim pojechał do Bydgoszczy, aby 

wziąć udział w rozmowach. 

- Pan Krystian Betliński dodał, że w tym rejonie robi się niebezpiecznie. Wyraził chęć wzięcia 

udziału w rozmowach wraz z Burmistrzem. 

- Pan Arkadiusz Włodarski także zaproponował, że weźmie udział w tych rozmowach. 

- Pan Sławomir Bogucki podziękował Radnym za przyjęcie budżetu na kolejny rok, złożył 

wszystkim zgromadzonym na sesji oraz mieszkańcom całej gminy życzenia z okazji Świąt Bożego 

Narodzenia. 

- Pan Arkadiusz Włodarski, w imieniu wszystkich radnych także złożył życzenia. 
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Ad. 11 

– Pan Arkadiusz Włodarski  po stwierdzeniu pełnej realizacji porządku obrad XIII sesji Rady 

Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim VIII kadencji dokonała jej zamknięcia. 

Zamknięcie XIII sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 16:40 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz /-/                        

Przewodniczący Rady Miejskiej – Arkadiusz Krzysztof Włodarski /-/ 


